
Protokół 57/2024
z Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 5 marca 2024 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni  usprawiedliwieni  –  Dybek  Elżbieta,  Jaczewska  –  Szymkowiak  Karolina,
Rabczenko Jarosław).

Przewodniczący Komisji zapytał czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

AD. 1 PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Działalność  Centrum  Dialogu  Obywatelskiego i  realizacja  Legnickiego  Budżetu

Obywatelskiego.
4. Sprawozdanie z pracy Komisji Spraw Społecznych i Ekologii w 2023 roku.
5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
6. Omówienie korespondencji.
7. Sprawy różne

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.  3  INFORMACJA  NT.  DZIAŁALNOŚĆ  CENTRUM  DIALOGU
OBYWATELSKIEGO I  REALIZACJA  LEGNICKIEGO  BUDŻETU
OBYWATELSKIEGO -  pismo  Dyrektora  Centrum  Dialogu  Obywatelskiego  z  dnia
29 lutego 2024 r. Nr CDO.0012.3.2024.VIII.

Dyrektor CDO pan Michał Kotwa streścił przedłożony materiał.

Przewodniczący zapytał o uwagi do Informacji.

Radna Aleksandra Krzeszewska zapytała o działalność punktu turystycznego.

Pan Michał Kotwa odpowiedział, że w Wydziale jest dużo nie obsadzonych stanowisk przez
co punkt turystyczny aktualnie nie działa. Przez ograniczoną ilość pracowników Wydział nie
mógł skupić się na całej działalności i trzeba było priorytetować zadania. 

Radna  Aleksandra  Krzeszewska  zapytała  czy  Centrum  Dialogu  Obywatelskiego  w
jakikolwiek sposób zrealizowało statut odnośnie promocji turystyki.



Pani  Jadwiga  Zienkiewicz,  Zastępca  Prezydenta  Miasta,  odpowiedziała,  że  wszystkie
informacje na ten temat zawarte są w Sprawozdaniu i na ten temat nie będą udzielane inne
odpowiedzi.

Radny Andrzej Lorenc zapytał czy radni mogą zgłaszać swoje projekty do LBO.

Pan  Michał  Kotwa  odpowiedział,  że  radni  mogą  zgłaszać  swoje  projekty,  ponieważ  są
mieszkańcami miasta, jednak Prezydent prosi, aby w zespołach oceny projektów nie zasiadali
radni zgłaszający dany projekt.

Komisja przyjęła materiał do akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD.4  SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI  SPRAW SPOŁECZNYCH I EKOLO-
GII W 2023 ROKU

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. 

Bez uwag.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

AD.5 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Roczne  sprawozdanie  z  działalności  Komendy  Miejskiej  Policji  w  Legnicy
i informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta Legnica
w 2023 r. (LXVII/1)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. 

Bez uwag.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Sprawozdanie Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Legnicy za 2023 rok
(LXVII/2)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. 

Bez uwag.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Legnicy w 2023 r. (LXVII/3)



Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. 

Bez uwag.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Ocena stanu sanitarnego miasta Legnicy za rok 2023 (LXVII/4)

Ocenę otrzymali wszyscy radni. 

Bez uwag.

Komisja przyjęła Ocenę do akceptującej wiadomości.

•  Informacja  nt.  służebności  przesyłu  ustanowionych  na  terenach  gminnych
w 2023 r. (LXVII/5)

Informację otrzymali wszyscy radni. 

Bez uwag.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

• Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  szczegółowych  warunków
przyznawania  świadczeń  z  pomocy  społecznej  oraz  częściowego  lub  całkowitego
zwolnienia z opłat za świadczenia z pomocy społecznej i trybu ich pobierania (1/LXVII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  świadczeń
z pomocy społecznej oraz częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat za świadczenia
z pomocy społecznej i trybu ich pobierania.

• projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Transportowej do kategorii dróg gminnych
w Legnicy oraz określeniu jej przebiegu (2/LXVII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  zaliczenia  ulicy  Transportowej  do  kategorii  dróg  gminnych  w  Legnicy  oraz
określeniu jej przebiegu.

• projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Legnica w 2024 r. (3/LXVII)



Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Na posiedzeniu Komisji  obecne były przedstawicielki komitetu społecznego Psiakot, które
wniosły swoje uwagi do Programu. 

Ich uwagi stanowią załącznik nr 4 do protokołu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  2,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  przyjęcia  Program  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Legnica w 2024 r.

• Projekt uchwały w sprawie  sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk na terenie miasta
Legnicy w roku 2024 (4/LXVII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały  w
sprawie sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk na terenie miasta Legnicy w roku 2024.

AD. 6 KORESPONDENCJA

Brak korespondencji.

AD. 7 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych.

Prowadzący obrady podziękował radnym oraz zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu
i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:

Marta Kowalczyk

                                                                                   Przewodniczący                 
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                Wojciech Cichoń                   


